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Vragen van het lid Joldersma (CDA)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over dakloze gezinnen. (Ingezonden
2 februari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
tv-programma waaruit blijkt dat voor
een toenemend aantal dakloze
gezinnen geen plek is in de
maatschappelijke opvang?1

2
Deel u de analyse dat de
maatschappelijke opvang nog te
weinig oog heeft voor de doelgroep
van dakloze gezinnen, of ziet u een
andere reden waarom dakloze
gezinnen moeilijk toegang tot de
maatschappelijke opvang krijgen?

3
Is het waar dat noodopvang van
dakloze gezinnen crisisopvang is, en
dat een gemeente een dakloos gezin
daarom vanwege de afwezigheid van
regiobinding niet mag en kan
weigeren?

4
Deelt u de opvatting dat het
ontbreken van inkomen geen reden
kan en mag zijn om geen
crisisopvang voor een dakloos gezin
te regelen?

5
Geven de gepresenteerde gegevens
over opvang van dakloze gezinnen u

nu wel aanleiding de gemeenten
hierop aan te spreken?2

6
Kan uit de toename van het aantal
dakloze gezinnen in middelgrote
gemeenten worden afgeleid dat de
stedelijke kompassen dreigende
dakloosheid nog onvoldoende
voorkomen?

7
Op welke wijze gaat u via het
ondersteuningsprogramma voor de
stedelijke kompassen bevorderen dat
dreigende dakloosheid van gezinnen
in de gemeentelijke praktijk wordt
tegengegaan?

1 De Ombudsman, 29 januari 2010.
2 Kamerstuk 29 325, nr. 33.
Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 368.
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